

HKVCA Brownbag Luncheon Talk: The Road to the New Third Board

香港創業及私募投資協會 午餐會: 新三板挂牌之路

14 October 2016

Speakers' bio



S.C. Mak, Co-founder, FUEL Capital

A veteran in the private equity/venture capital industry in China with over 20 years of experiences, S.C. Mak co-founded FUEL Capital in 2009, focusing on the cleantech and healthcare sectors.

Previously, S.C. was Managing Director, Private Equity, at Asset Managers (Asia), after over nine years with Walden International, first as a Vice President and then Managing Director. Before that, he was Director, Direct Investments, at AIG Investment Corporation (Asia), and earlier, Director, China Investments at the First Eastern Group of Hong Kong, which organized and managed the first batch of direct investment funds for China.

Active in industry and community services, S.C. is Vice Chairman of the PRC Committee of Hong Kong Venture Capital & Private Equity Association. He serves on the Investment Committee of the Corporate Venture Fund of Hong Kong Science Park, and on the Admission Panel of the Science Park's Incubation Program. S.C. is also a board member of Hong Kong University Graduates Association Education Foundation. In addition, he is an independent director of ChiNext-listed Shenzhen Sinosun Technology Co Ltd.

S.C. Mak earned his MBA from The University of Western Ontario in Canada on a Commonwealth Scholarship, and a B.Sc. (Industrial Engineering) (Hons) degree from The University of Hong Kong.

麦世泽, 斐然资本 创始合伙人

逾 20 年创业投资/私募股权投资经验。2009 年与合伙人创办斐然资本，专注清洁技术及健康医疗领域的创业投资。

曾任亚盛(亚洲)私募股权投资董事总经理、华登国际董事总经理、美国国际集团(亚洲)投资总监、第一东方投资总监、第一太平商人银行部副总监、天安集团工业投资部经理。

现任香港创业及私募投资协会中国内地委员会副主席，曾任协会执委兼内地委员会主席；亦曾任中华创业投资协会理事；现任或历任香港科学园创业投资基金投资委员会及科技孵化计划遴选委员，香港特别行政区中央政策组泛珠三角小组成员，香港贸易发展局<创新与科技咨询委员会>与<信息服务业咨询委员会>委员，香港大学毕业同学会教育基金会理事。另外，任深圳兆日科技股份有限公司(SZ:300333)独立董事。

麦先生获加拿大西安大略大学工商管理硕士、香港大学工业工程学士学位。



Vivienne Li, Audit Partner & Partner of Public Offerings Group in Southern China, Deloitte

Ms. Li has more than twenty years of audit experience. She is partner of Deloitte Public Offerings Group in Southern China. Ms. Li provide audit service in different industry sectors including real estate, mining, TMT, manufacturing, and consumer business. Her clientele includes A share listed companies, listed companies on the Stock Exchange of Hong Kong Limited, State Owned Enterprises and MNCs. Ms. Li also has in depth experience in the area of public offerings, reorganizations and strategic acquisitions. She is familiar with the China accounting systems, and particularly good at the enterprise internal control and corporation acquisition service.

李渭华, 德勤 审计合伙人 华南区上市业务组合伙人

李渭华女士现为德勤深圳事务所的审计合伙人,华南区上市业务组合伙人,持有中国注册会计师、证券业特许资格会计师及中国并购交易师资格。李女士拥有国内外著名会计师事务所二十余年的从业经验,曾为多家大型国内外投资企业、上市公司、国有企业提供审计服务。至今主持上市公司或拟上市公司审计数十家,对于股份有限公司发行 A 股、B 股、H 股股票并上市交易、上市公司重大资产重组、证券投资基金的审计积累了颇为丰富的专业经验。李渭华女士多年来一直参与会计师事务所审计执业规程或教材的编写,深入研究了企业上市改组及其会计审计问题,多次参加了证券主管部门、注册会计师协会等举办的高层研讨会或作主题发言,曾担任深圳证券交易所独立董事培训班讲师。曾任深圳证券交易所第七届上市委员会委员。现任深圳市女财经工作者协会副会长。



Suzie Wu, Ph.D., Managing Director, Tianxing Capital; League Secretary General, China New Third Board Alliance; Board Director, Hebei Lizhou Bank

Work experience: Board Director of Beyond Fund Investment; Former Partner of Pacific Venture Partners; Former Partner of Softbank China & India Fund; Co-Founder of Fuel Capital.

Education background: Ph.D. in biomedical engineering, Drexel University; MBA of University of Arizona; Post graduate of Peking Union Medical College; B.S. in electrical engineering, Tianjin University.

Suzie Wu has over 20 years of experience in private equity investment and enterprise management in both China and the United States.

吴韵秋 博士, 天星资本 主管合伙人; 中国新三板联盟 秘书长; 河北鑫北银行 董事

工作经历: 秉原投资控股集团董事; 怡和创业投资集团原合伙人; 软银中印投资集团原投资合伙人; 斐然资本创始合伙人。

教育背景: 德雷赛尔大学生物医学工程博士; 亚利桑那大学工商管理硕士; 中国协和医科大学研究生毕业; 天津大学电子工程学学士。

吴韵秋博士在中美两国有近 20 年的私募股权投资和企业管理经验。